
 

 

Hovedstyremøte, DFK,   
22 november 2006  

Tid (dato, fra kl til kl): 2006-11-22, 1830-2100 Sted: Hokksund flyplass 
Innkalt av : Øyvind Moe, Leder DFK 

Ordstyrer: Øyvind Moe Referent: Fredrik Glette 

Deltakere: Erik Østerud, Kolbjørn Walderhaug, Christer Lie, Øyvind Moe, Fredrik Glette 
 

Sak Diskusjon og Konklusjon Ansvarlig  Tidsfrist 

    

1.  Referat fra forrige Hovedstyremøte 

Referatet fra forrige møte er godkjent med følgene merknad: 
Sak om reforhandling av bokavtale mellom DFK og Erik 
Østerud underkjennes på grunn av manglende 
beslutningsdyktighet og inhabilitet. Saken tas opp til ny 
behandling på dette møtet. 

  

2.  Status anlegg: 
Det er lagt på pukk foran hangaren for å lette inn-/utkjøring av 
flyene. Det vurderes å lage en mer permanent løsning (f.eks 
asfalt) neste år. 

  

3.  Status motorfly: 

LN-ASF er i drift. Nav 1 radio er fortsatt ustabil. ADF har 
sluttet å fungere. 

LN-DFL er inoperativ. Den er på verksted grunnet 
startproblemer. Foreløpig er den ventet tilbake medio 
desember. 

Nytt fly LN-DFM ferdig i midten av desember iht 
tilbakemelding fra fabrikken. 

  

4.  Status slepefly: 

Begge slepeflyene OK . 

  

5.  Status seilfly: 

Alle flyene er i drift. AM er nå i Litauen for overhaling. 

  

6.  Status økonomi: 

1. Møte med banken angående finansiering av flykjøp er 
avholdt. Et nytt møte der Flyteknisk også deltar 
avholdes i slutten av måneden. 

2. Det jobbes med regnskapet med tanke på årsavslutning 
for 2006. Klubben har fortsatt god likviditet. 

  

7.  Status skole: 

4-5 nye motorelever går nå på teorikurs 

Seil ingen endring 
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8.  Status rekruttering: 

Ingen 

  

9.  Boksaken omtalt under pkt 1 ble tatt opp til ny behandling. 
Styret opprettholdt vedtaket fra forrige styremøte og ny avtale 
mellom DFK og Erik Østerud er dermed gyldig 

Øyvind Moe la frem utkast til forslag til ny 
styresammensetning og anmodet om styrets tilslutning til at et 
konkret lovendringsforslag ble lagt frem til neste styremøte. 
Hovedstyret ga sin tilslutning til Moes forslag. 

Øyvind Moe fremla ”Orientering til Hovedstyret” som 
omtaler hans og Christer Lies syn på vedtak i Motorstyret 9 
november angående hjemhenting av LN-DFM. Moe ønsket 
sitt skriv som vedlegg til hovedstyrets referat. Hovedstyret 
avviste dette fordi det er fattet et lovlig vedtak i Motorstyret 
og videre fordi saken ikke er behandlet av hovedstyret. 

  

10. Eventuelt: 

Ingen 

  

11. Neste møte 13 desember 2006 kl 1830 på Hokksund   
 

Observatører: Ingen 

Sted og dato: Hokksund, 23 november 2006 Signatur: Fredrik Glette 

 


